



富城集團
Urban Group
A Member of FSE Lifestyle

傳媒訊息

Media Information



Ref: CD/SY/20230005PR

Press Release

Urban Group supports “Earth Hour 2023” with its 188 associated companies and properties

For immediate release

10th April, 2023

Urban Group with its 5 associated companies and 182 properties under its management recently supported “Earth Hour 2023” on 26th March 2023 and pledged to switch off all unnecessary exterior lights and ensure non-essential office lighting and equipment are turned off at 8:30p.m. for an hour, to demonstrate the need for a greater action on climate change and to bear the social responsibility protecting wildlife habitats as well as the future of our planet.

Dr Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group remarked, “This is the 15th consecutive year for us supporting such a meaningful event. Over the years, we have been expressing our concern on tackling the climate crisis and to promote eco-friendly by implementing a variety of green management measures through daily operations. Switching off lights may seem minimal, yet it’s a symbolic gesture reminding ourselves of our commitment protecting the nature. I am glad to know that more of our managed properties have been awarded the participation certificates this year, which reflects the Group’s devoting efforts in promoting environmental protection and to motivate the crowd to live in a more sustainable lifestyle.”

“Earth Hour” is the largest global environmental movement held by the World Wildlife Fund (WWF) since 2007. The campaign aims to arouse public attention on their energy consumption and to encourage reflection on how they can save the nature by making a slight change in daily habits. The campaign enjoys enthusiastic participation from a wide cross section and major sectors in the community. This year, the WWF is focusing on wetlands and giving more context to the “habits” that will help create positive change.

Urban Group is a leading property asset and facility services group in Hong Kong. Currently, the Group manages over 400 projects territory-wide and is serving 1 million people in Hong Kong.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited

總辦事處 Head Office：香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港傑出管理獎—大獎」得主(2003)、「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)、「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)、「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)、「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)、「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「遠世大中華企業品牌年獎」得主(2007)、「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)、「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)



富城集團
Urban Group
A Member of FSE Lifestyle

傳媒訊息



Media Information



Urban Group has been supporting the Earth Hour for 15 consecutive years. The Group believes that everyone can play a part in safeguarding nature, and put this belief into action.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited

總辦事處 Head Office：香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「盛世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award – Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)